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Oppdatering av utviklingsavtalen mellom KHM og rektoratet 

Bakgrunn 
Arbeidet med Utviklingsavtale startet opp i 2018. Det er gjort enkelte mindre justeringer i avtalen 
på bakgrunn av dialog med universitetsledelsen og KHMs styre. Vedlagt avtaleutkast er fra 17. 
oktober 2019. Til grunn for avtalen ligger styrets prioriterte saker for KHMs årsplan 2019/2022.  

I 2022 skal avtalen gjennomgås på nytt og revideres med tanke på en ny treårsperiode. Nå som sist 
er museumsledelsens intensjon at avtalen skal fungere som en strategisk brobygger mellom KHMs 
styrets arbeid og UiO-ledelsen.  

Av denne grunn vil det være formålstjenlig også i denne omgangen å vurdere den foreliggende 
avtalen opp mot de justeringene som er gjort i styrets hovedprioriteringer for perioden 2022-2024. 
Disse ble behandlet i KHMs styremøte i september 2021 og danner grunnlaget for museets 
årsplanarbeid. Styrets hovedprioriteringer er:  

1. Hvordan gjøre VTM til et flaggskip for UiO der hele Universitetet tar eierskap til prosjektet 

og bygget?  

2. Hvordan skal museet arbeide optimalt med forvaltningen av samlingene i årene som 

kommer?  

3. Hvordan skal S2030s faglige programmer brukes strategisk i museets arbeid?  

4. Hvordan skal KHM definere sin rolle og relasjon til aktuelle samarbeidsinstitusjoner?  

5. Hvordan arbeide strategisk med utstillingsprogram og sideprogrammer på HM og 

alternativ visningssteder?  

6. Hvordan arbeide strategisk for å kunne realisere en tolokasjonsmodell med Bygdøy og 

Sentrum som noder? 

7. Hvordan skal museet arbeide med fordeling, kompetanse og rekruttering som ett museum?  

Neste møte om utviklingsavtalen med rektoratet finner sted 1. februar 2021. KHM forventer at 
dialogen på dette møtet skal gi signaler om hvilke saker rektoratet ønsker å prioritere og vil følgelig 
være et viktig innspill til styrets diskusjon.  

Hva er formålet med å ta saken opp i styremøtet?  

Museumsledelsen inviterer styret til diskusjon om hvordan utviklingsplanen bør revideres på 
bakgrunn av den foreliggende avtalen, styrets hovedprioriteringer from mot 2024 og de innspillene 
som har framkommet i dialog med universitetsledelsen. På bakgrunn av innspillene vil 
museumsledelsen starte arbeidet revisjon av avtalen, slik at en revidert avtale kan legges fram for 
styret i den 8. april.  

Vedtaksforslag: 

Styret slutter seg til prosess og innretning for revidering av utviklingsavtalen med de 
kommentarene som framkom i møtet.  
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Vedlegg 

• Utviklingsavtalen 2020-22 


